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Spørgsmål nr. 783 (Alm. del) fra Folketingets Udvalg for Udlændinge- 

og Integrationspolitik: 

 

”Vil ministeren oplyse, hvorfor det ikke fremgår af svaret på 
UUI alm. del - spørgsmål 705, at regeringen forventer, at antal-

let af asylansøgere kan blive op til 10.000 i 2014, når ministe-

ren selv nævnte dette tal på samrådet afholdt den. 21. august 

2014 i Folketingets Udvalg for Udlændinge- og Integrations-

politik om stigningen i antallet af asylansøgere, jf. UUI alm. 

del – samrådsspm. AA og AB? ” 

 

Svar: 

 

Som det fremgår af besvarelsen af UUI 705, som blev besvaret den 29. au-

gust 2014, er det erfaringsmæssigt meget vanskeligt at forudse udviklingen 

i antallet af asylansøgere, idet der er mange faktorer, der påvirker udvik-

lingen, herunder den økonomiske og politiske situation i omverdenen.  

 

Den seneste udvikling viser en fortsat stigning i antallet af indrejste asyl-

ansøgere. I juli og august 2014 modtog Danmark således henholdsvis ca. 

1.700 og ca. 2.300 asylansøgere, hvilket er betydeligt højere end antallet i 

første kvartal 2014, hvor Danmark modtog ca. 500 asylansøgere om må-

neden.  

 

Den meget pludselige stigning i antallet af asylansøgere, som er konstate-

ret i de seneste måneder, understreger, at det er meget vanskeligt at forud-

sige udviklingen i antallet af asylansøgere.  

 

 

 

 

 

 


